
DVETISÍC MILIÓNOV EUR môže Slovensko
použiť pre svojich dôchodcov… ale nechce.
Skorumpovaná mafiánska vládna koalícia ich
radšej za tučný bakšiš daruje zahraničným
výrobcom zbraní
- CZ24 News | 24. února 2022

ČESKO: Súčasná vládna štvorkoalícia ich radšej „daruje“ výrobcom zbraní v zahraničí, najlepšie
Nemcom, Švédom, Čechom, Maďarom.

Otázka: Koľko priemerných mesačných dôchodkov sa zmestí do objemu dvoch tisíc miliónov eur, čo
sú dve miliardy v štátnom rozpočte, na ktorý sa skladáme všetci v SR?

Odpoveď: Veľa! Budeme rovnako nepresní ako masmédiá a vláda SR, ale ako požaduje Jednota
dôchodcov Slovenska ústami jej predstaviteľky, aj sotva trojpercentné zvýšenie dôchodkov v SR by
bolo dobré. Sama však v tlačovom vyhlásení hovorí o tom, že pri vyše osempercentnej inflácii aj tak
dôchodcovia utrpia straty. Nepomôže chlácholenie „expertov“, že však ak bude vysoká inflácia po
celý rok, už na budúci rok 2023 sa zvýšenie o infláciu premietne do zvýšených dôchodkov a potom
budú mať dôchodcovia „žatvu“. Môj názor: A koľkí dôchodcovia sa toho nedožijú? Rok na dôchodku je
dlhý čas…

 

 

Ako ďalej vyšlo z tlače najavo, „minieme dve miliardy na obrnenú techniku. Kto získa takmer
dvojmiliardový vojenský kontrakt? Slovensko plánuje minúť až 1,739 miliardy eur za pásové obrnené
transportéry. Kto ich dodá, by sa malo rozhodnúť už v júni. Favoritom by mohli byť vozidlá zo
Švédska. Navyše ďalších 332,2 milióna eur má ísť aj na kolesové transportéry.“ Celú informáciu si
prečítate na webstránke Pravdy z 19.
februára https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/617491-rozhoduje-sa-o-vojenskej-technike-
za-miliardy/

 Špajza je prázdna“, teda len pre dôchodcov

Známy to výrok ministra financií teda platí iba pre dôchodcov. Takže máme v štátnom rozpočte
plánovite vyčlenených dvetisíc miliónov (t. j. dve miliardy) eur na vojenskú techniku? A potom, že
„špajza je prázdna“… áno, pre dôchodcov je prázdna. Ale pre nákupný biznis, ktorý dá zarobiť
každému, kto dodá tú techniku za dve miliardy, sa peniaze vždy nájdu. Najmä keď provízie potečú
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tam, kam majú…

Ale aby sme nekrivdili, minister práce, sociálnych vecí a rodiny SR M. Krajniak zareagoval na žiadosť
mimoriadne zvýšiť dôchodky stretnutím s predstaviteľkou Jednoty dôchodcov na Slovensku. Žiaľ,
tento oznam už nie je v pondelok 21. 2. aktuálny, pretože v nedeľu bol pozitívne testovaný na covid.
A už aj píše, že má bolesti, takže najskôr o týždeň. Dovtedy, podľa informácií Valérie Pokornej,
predstaviteľky Jednoty dôchodcov SR, „ceny na Slovensku rastú už siedmy mesiac za sebou, pričom
penzie sa od januára zvýšili len o 1,3 percenta každému z jeho dôchodku. V rámci spotrebného koša
seniorov tvoria náklady na bývanie a potraviny 45 percent. Tieto dve položky rástli pre seniorov
posledné mesiace najrýchlejšie.“ Zvýšenie penzií o 1,3 percenta pritom podľa nej nepokryje zvýšené
náklady seniorov. „Ak vláda nepristúpi k mimoriadnej valorizácii k 1. aprílu, uvrhne desaťtisíce
seniorov do pasce chudoby,“ dodala. Upozornila na to, že k mimoriadnemu zvýšeniu dôchodkov
pristupuje aj vláda v Českej republike. V roku 2023 by výdavky na valorizáciu dôchodkov mali
dosiahnuť 425,8 milióna eur a v roku 2024 takmer 287,5 milióna eur.“

Zbrojári si vydýchli, peniaze potečú k nim…

Pretože ešte 1. februára vo svätom nadšení možno budúcej vojny (či obrany SR?) informoval minister
obrany Jaroslav Naď z víťazného hnutia OĽaNO, že rezort obrany eviduje štyri ponuky na predaj 152
kusov pásových bojových obrnených vozidiel a pásových obrnených vozidiel. Predložili ich Maďarsko,
Švédsko, Poľsko a Španielsko. Konkrétnosti ponúk však ministerstvo zatiaľ nezverejnilo. Ale okrem
týchto nakúpi aj 76 kusov bojových obrnených vozidiel 8×8. Dôvodí to tým, že armáda takmer po 50
rokoch nakúpi veľkú časť novej obrnenej techniky za 2,071 miliardy eur pre pozemné sily. Sám
minister obrany dôvodí rozhodnutie tak, že ide „o modernizačné projekty, ktoré vytvoria kostru
ťažkej mechanizovanej brigády ako nášho najdôležitejšieho cieľa spôsobilostí v rámci NATO“.

Takže si to zhrňme: Dôchodcovia, teda občania Slovenska, ktorých má armáda chrániť, nedostanú
nič. Alebo len 1,3 percenta zvýšeného vlastného dôchodku. Armáda, ktorá má chrániť týchto
dôchodcov (predsa hlavne ich, oni nemajú kam ujsť, ak by sa niečo zomlelo…) dostane dve miliardy a
možno časť i v tomto roku. Treba pripomenúť, že mesačný minimálny dôchodok podľa počtu
odpracovaných rokov je od 334,30 eura po 441,00 eur a priemerný je 505 eur. Pre nízke dôchodky sa
búrili Francúzi pri sume 1 140 eur. Jeden patrón do kanóna stojí viac ako jednomesačný dôchodok
slovenského dôchodcu. A my chceme „voziť“ armádu na nových autíčkach.

Ak dôchodcovia poumierajú v chudobe, v nemociach, na ktoré nebudú peniaze, koho chce Naďova
armáda chrániť? A keďže tým vraj „plníme ciele NATO“, nie je to náhodou tak, že budúca
mechanizovaná brigáda bude posunutá na Ukrajinu na ochranu „vonkajších hraníc NATO“?

Žiaľ, v žiadnom prípade sa z toho už predstavitelia vlády SR nevytočia. Nedôvera obyvateľov
Slovenska je priveľká. A dôchodcov je vyše jeden a pol milióna voličov. A mesiac čo mesiac pribúdajú
ďalší. Čo by teda malo byť absolútnou prioritou vlády SR? Dôchodky alebo zbrane? Odpovedzte si
podľa svojho ideologického presvedčenia.
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